
 

Strana 1 z 3 
 

AUTOKLUB České republiky, Opletalova 29, 110 00, Praha 1 // www. Autoklub.cz 

 

Zápis z Vyhodnocení VSA konaného 17. prosince 2024 v Autoklubu ČR 

Přítomni: Jan Regner, Petr Ondrašík, Tomáš Kunc, Zdeněk Dvořák, Jiřina Dvořáková, Jakub Schimmer, 

Ladislav Tejchman, Miroslav Chudoba, Bohumil Kužel, Pavel Ondrašík, Petr Moravec, Jan Šťovíček, 

Richard Gironi 

Program: 

Zahájení vyhodnocení 

Prezentace vyhodnocení jednotlivých VSA zástupci klubů 

Závěrečné vyhodnocení jednotlivých VSA ze strany sportovního svazu a doporučení  

 

Zahájení hodnocení: 

Prezident Autoklubu České republiky Jan Šťovíček přivítal zástupce jednotlivých klubů, poděkoval jim 

za kooperaci při organizaci vyhodnocení VSA a předal slovo zástupcům klubů 

 

Prezentace vyhodnocení jednotlivých VSA zástupci klubů 

Jan Regner přednesl vyhodnocení Barum Czech Rally Zlín: 

- pořadatel by uvítal větší jistotu a stabilitu v dotačním programu VSA, dotace je vždy na 1 rok, ale 

promotérské smlouvy jsou víceleté 

- pořadatel se stále snaží obměňovat a dělat kvalitní doprovodný program  

- akce vytváří nenahraditelné přínosy do České republiky 24-27 milionů Kč 

- pořadatele trápilo počasí, extrémní deště zapříčinily zrušení RZ, je potřeba se na to lépe připravit 

 

Pavel Ondrašík přednesl vyhodnocení Speedway Grand Prix Markéta: 

- letošní ročník hodnotí pozitivně, závod byl vysílán do 110 zemí světa (včetně naší veřejnoprávní 

televize a internetového streamingu) před vyprodaných publikem 

- úspěšné uspořádání 28. ročníku FIM Speedway Grand Prix na stadionu Markéta před téměř 11 tisíci 

diváků. Stadion byl vyprodán 14 dní před závodem, včetně mobilní tribuny 

- celosvětová televizní sledovanost přesáhla 100 milionů diváků ve 110 zemích světa 

- přímý přenos zajištěn stanicí ČT Sport a mezinárodními kanály Discovery+, Eurosport a Max 

- zájem ze strany škol, dětských domovů a Jedličkova ústavu podpořen věnováním vstupenek 

- přítomnost a podpora významných osobností zvýšily společenský význam akce 

- snížení dotace znamenal škrty v doprovodném programu 

- pořadatele trápil déšť, musel být zrušen trénink 

Zdeněk Dvořák přednesl vyhodnocení MS národů sidecarcross a quad Loket: 

- celkem 28 států v quadech je skvělé číslo  

- zhruba 5000 diváků je uspokojující počet 

- proběhly čtyři doprovodné akce a zábavný program pro diváky včetně ohňostroje 

- snaha o propagaci na internetu a významný prostor v TV A11 

- slabá podpora akce od kraje i města  

- akci hodnotila pozitivně i mezinárodní sportovní organizace FIM 
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Jakub Schimmer přednesl vyhodnocení MS v motokrosu Loket: 

- 35 000 diváků je více než v loňském roce, přestože bylo extrémně horké počasí  

- 218 jezdců je velmi podobný jako v předchozích letech 

- doprovodné akce při VSA v čele s MXGP Academy pro talentovanou mládež 

- závod vysílalo několik desítek televizních stanic v zahraničí 

- velké ekonomické přínosy pro kraj i obec, je potřeba je více propojit 

- celkové hodnocení akce pozitivní, žádný vážný úraz, spokojenost jezdců i týmů 

Miroslav Chudoba přednesl vyhodnocení ME autocross Nová Paka: 

- velký počet přihlášených jezdců, museli žádat FIA o výjimku, aby mohli mít 155 jezdců z toho 117 ze 

zahraničí, běžně je limit 140 jezdců 

- doprovodným programem byla primárně akademie pro mládež, která pomůže získat nové jezdce do 

disciplíny 

- 9500 diváků napříč celým víkendem, zhruba 25 % ze zahraničí  

- vzhledem k prázdninovému termínu má akce pro kraj přínosy v oblasti turistiky 

- pořadatel se snaží o kvalitní doprovodný program pro diváky 

- propagace formou rádia, internetu i plakátů  

- komentář pro diváky na místě v česky, anglicky 

Petr Moravec přednesl vyhodnocení Mistrovství Evropy a Zlaté Přilby Pardubice: 

- pořadatel se snažil vytvořit kvalitní doprovodné akce 

- dobrá medializace, přímý přenos ČT sport měl 4,5 hodiny 

- během celé akce více než 20 000 diváků 

- podpora města a kraje je velmi dobrá, navštívili akci, stejně jako předseda NSA 

- velké problémy s počasím, hodně pršelo 

Závěrečné vyhodnocení jednotlivých VSA ze strany sportovního svazu a doporučení: 

Generální sekretář Autoklubu ČR Tomáš Kunc poděkoval všem pořadatelům za jejich prezentace VSA 

a vyhodnotil jednotlivé VSA. Na závěr poděkoval všem zúčastněným a vyhodnocení ukončil. 

Barum Czech Rally Zlín  

+ Perfektní prezentace a celorepubliková propagace akce  

+ Gratulujeme k vytvoření nové a extrémně těžké rychlostní zkoušky Bunč  

- Jezdci si stěžovali na příliš malé trofeje 

- 4 RZ v jedné sekci je příliš mnoho, akce pak nabírá časový skluz 

Grand Prix Markéta  

+ Propagace závodu na sociálních sítích 

+ Věnování vstupenek školám a ústavu 

- Vyrovnat rozpočet, akce dle pořadatelem skončila v letošním roce ztrátou cca 35 000 Kč 

Zlatá Přilba Pardubice 

+ Perfektně zvládnutá organizace VSA i přes konání doplňkových závodů po celý závodní víkend 



 

 
Strana 3 z 3 

 
AUTOKLUB České republiky, Opletalova 29. 110 00 Praha 1 // www. Autoklub.cz 

 

+ Rozsah televizního vysílání na veřejnoprávní televizi  

- Závod negativně ovlivnilo počasí, déšť protáhl harmonogram, ale to pořadatel neovlivní 

MS sidecarcross Loket  

+ Děkujeme klubu, že přijal nabídku promotéra na organizaci prestižního závodu národů 

+ Kvalitní příprava závodiště, jsou znát zkušenosti nabité z MS v motokrosu  

- Nedostatečná propagace závodu, diváků mohlo být více, i když je to především práce promotéra 

MS motocross Loket 

+ Rostoucí divácká návštěva v posledních dvou letech 

+ Úspěšný projekt pro českou talentovanou mládež v motokrosu při doprovodném programu 

- Zvýšit podíl financování od kraje či města, pro které je akce velkým přínosem 

- Zlepšit propagaci akce ČR a zvýšit podíl českých diváků 

ME autocross Nová Paka 

+ Tradičně dobrá divácká návštěvnost 

+ Vysoká účast jezdců  

- Zlepšit propagaci na sociálních sítích, především na instagramu, který přivádí k trati mladou 

generaci fanoušků 

- Zkusit vylepšit časový harmonogram, letos nebyl v sobotu dodržen 

 

Zapsal:  

Jakub Schimmer  

Vedoucí úseku sportovních dotací 


